



Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 852

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

United Nations • Nations Unies
New York, 1980

*Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations*

VOLUME 852

1972

I. Nos. 12203-12225

TABLE OF CONTENTS

1

*Treaties and international agreements
registered on 29 December 1972*

Page

No. 12203. United States of America and Egypt :

Agreement regarding the consolidation and rescheduling of past due debts owed to United States Government agencies (with annexes). Signed at Cairo on 6 December 1971 3

No. 12204. United States of America and Pakistan :

Agreement for sales of agricultural commodities (with annex). Signed at Islamabad on 18 March 1972

Exchange of notes constituting an agreement amending the above-mentioned Agreement. Islamabad, 6 April 1972

Exchange of notes constituting an agreement amending the above-mentioned Agreement of 18 March 1972, as amended. Islamabad, 3 May 1972 . . . 17

No. 12205. United States of America and Pakistan :

Agreement regarding the consolidation and rescheduling of certain debts owed to the United States Government and its agencies (with annexes and related letter). Signed at Washington on 20 September 1972 33

No. 12206. United States of America and Pakistan :

Agreement regarding the consolidation and rescheduling of payments under PL-480 Title I agricultural commodity agreements (with annexes and related letter). Signed at Washington on 20 September 1972 59

No. 12207. United States of America and Pakistan :

Agreement for sales of agricultural commodities (with annex). Signed at Islamabad on 21 September 1972 71

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 852

1972

I. Nos 12203-12225

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés le 29 décembre 1972*

Pages

N° 12203. États-Unis d'Amérique et Égypte :

Accord relatif à la consolidation de dettes anciennes contractées auprès d'agences du Gouvernement des États-Unis et à la modification des échéances de paiement y relatives (avec annexes). Signé au Caire le 6 décembre 1971 3

N° 12204. États-Unis d'Amérique et Pakistan :

Accord relatif à la vente de produits agricoles (avec annexe). Signé à Islamabad le 18 mars 1972

Échange de notes constituant un accord modifiant l'Accord susmentionné. Islamabad, 6 avril 1972

Échange de notes constituant un accord modifiant l'Accord susmentionné du 18 mars 1972, tel qu'il a été modifié. Islamabad, 3 mai 1972 17

N° 12205. États-Unis d'Amérique et Pakistan :

Accord relatif à la consolidation de certaines dettes contractées auprès du Gouvernement des États-Unis et de ses agences et à la modification des échéances de paiement y relatives (avec annexes et lettre connexe). Signé à Washington le 20 septembre 1972 33

N° 12206. États-Unis d'Amérique et Pakistan :

Accord pour la consolidation des paiements prévus par les accords relatifs aux produits agricoles conclus en vertu du titre I de la loi PL-480 et pour la modification des échéances de paiement y relatives (avec annexes et lettre connexe). Signé à Washington le 20 septembre 1972 59

N° 12207. États-Unis d'Amérique et Pakistan :

Accord relatif à la vente de produits agricoles (avec annexe). Signé à Islamabad le 21 septembre 1972 71

No. 12208. United States of America and Argentina :	<i>Page</i>
Agreement for scientific and technical co-operation. Signed at Buenos Aires on 7 April 1972	77
No. 12209. United States of America and Argentina :	
Exchange of notes constituting an agreement regarding deposits for military assistance under the Foreign Assistance Act of 1971. Buenos Aires, 4 April and 8 June 1972	85
No. 12210. United States of America and Argentina :	
Exchange of notes constituting an agreement relating to social security. Buenos Aires, 15 September 1972	91
No. 12211. United States of America and Argentina :	
Memorandum of Understanding on the control of dangerous drugs and the unlawful traffic of the same. Signed at Buenos Aires on 15 September 1972	97
No. 12212. United States of America and Union of Soviet Socialist Republics :	
Agreement on exchanges and co-operation in scientific, technical, educational, cultural and other fields in 1972-1973 (with annexes). Signed at Moscow on 11 April 1972	105
No. 12213. United States of America and Union of Soviet Socialist Republics :	
Agreement on co-operation in the fields of science and technology. Signed at Moscow on 24 May 1972	141
No. 12214. United States of America and Union of Soviet Socialist Republics :	
Agreement on the prevention of incidents on and over the high seas. Signed at Moscow on 25 May 1972	151
No. 12215. United States of America and Union of Soviet Socialist Republics :	
Agreement with respect to purchases of grains by the Soviet Union in the United States and credit to be made available by the United States (with exchange of notes). Signed at Washington on 8 July 1972	163
No. 12216. United States of America and El Salvador :	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the importation into the United States, for consumption, of meat, during the calendar year 1972. San Salvador, 15 March and 13 April 1972	173

N° 12208. États-Unis d'Amérique et Argentine :*Pages*

Accord de coopération scientifique et technique. Signé à Buenos Aires le
7 avril 1972 77

N° 12209. États-Unis d'Amérique et Argentine :

Échange de notes constituant un accord relatif aux dépôts effectués au titre de
l'assistance militaire en vertu de la loi sur l'aide à l'étranger de 1971.
Buenos Aires, 4 avril et 8 juin 1972 85

N° 12210. États-Unis d'Amérique et Argentine :

Échange de notes constituant un accord relatif à la sécurité sociale. Buenos
Aires, 15 septembre 1972 91

N° 12211. États-Unis d'Amérique et Argentine :

Mémoire d'accord sur la répression de l'usage et du trafic illicite des
drogues nuisibles. Signé à Buenos Aires le 15 septembre 1972 97

N° 12212. États-Unis d'Amérique et Union des Républiques socialistes soviétiques :

Accord relatif aux échanges et à la coopération dans les domaines de la
science, de la technique, de l'éducation et de la culture, ainsi que dans
d'autres domaines, en 1972-1973 (avec annexes). Signé à Moscou le 11 avril
1972 105

N° 12213. États-Unis d'Amérique et Union des Républiques socialistes soviétiques :

Accord relatif à la coopération scientifique et technique. Signé à Moscou le
24 mai 1972 141

N° 12214. États-Unis d'Amérique et Union des Républiques socialistes soviétiques :

Accord pour la prévention des incidents en haute mer et au-dessus de la haute
mer. Signé à Moscou le 25 mai 1972 151

N° 12215. États-Unis d'Amérique et Union des Républiques socialistes soviétiques :

Accord relatif aux achats de grains effectués par l'Union soviétique aux États-
Unis et aux crédits accordés par les États-Unis (avec échange de notes).
Signé à Washington le 8 juillet 1972 163

N° 12216. États-Unis d'Amérique et El Salvador :

Échange de notes constituant un accord relatif à l'importation aux États-Unis,
durant l'année civile 1972, de viande destinée à la consommation. San
Salvador, 15 mars et 13 avril 1972 173